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Iohannis: Guvernul va promova în scurt timp o legislatie pentru alegerea primarilor

în doua tururi. Sper sa ramâna o varianta desfiintarea Sectiei speciale

Presedintele Klaus Iohannis a afirmat, miercuri, ca Guvernul va adopta „în foarte scurt timp” o legislatie

pentru alegerea primarilor în doua tururi. Şeful statului a refuzat însa sa spuna daca Executivul îsi va

asuma raspunderea sau va da ordonanta de urgenta.

„În foarte scurt timp Guvernul va promova o legislatie pentru alegerea primarilor în doua tururi. Alegerea

primarilor în doua tururi va fi promovata de guvern în foarte scurt timp. Este solutia cea mai buna. Evident ca asta

este o chestiune care va trebui apoi sa între în circuitul legislativ si vom vedea cum decurg lucrurile. Veti primi de

la guvern curând variantele pe care le va promova. Nu este rolul meu sa spun ce va face Guvernul”, a spus Klaus

Iohannis, la Cotroceni.

Liderii PSD au decis în sedinta Comitetului Executiv de marti ca vor depune o sesizare la CCR în acelasi timp cu

depunerea unei motiuni de cenzura daca Guvernul îsi asuma raspunderea pe adoptarea legii privind alegerea

primarilor în doua tururi, au declarat surse social-democrate pentru MEDIAFAX.

Ludovic Orban a declarat ca exista mai multe variante pentru a se reveni la alegerea primarilor în doua tururi, fie

prin adoptarea unui proiect de lege în Parlament, fie prin asumarea raspunderii de catre Guvern sau prin ordonanta

de urgenta.

Iohannis, despre dublarea alocatiilor copiilor: Nu se poate aplica imediat

Klaus Iohannis a declarat ca majorarea alocatiilor copiilor nu se poate aplica imediat, dar în câteva luni se vor gasi

resursele necesare. ”Legea este în regula, de aceea am promulgat-o. Problema care trebuie acum rezolvata este una

care tine de bugetul national”, a mai spus el.

”Partea mea a fost de a analiza legea si de a decide promulgarea sau nepromulgarea. Legea este în regula, de aceea

am promulgat-o. Guvernul îsi doreste majorarea alocatiilor, însa problema care trebuie acum rezolvata este una

care tine de bugetul national, care a fost aprobat înainte sa se aprobe aceasta lege care mareste alocatiile si sunt

convins ca guvernul va gasi solutia cea mai buna. Probabil nu se poate aplica imediat, dar în câteva luni se vor gasi

solutiile”, a declarat Klaus Iohannis.

El a mai spus ca Executivul ”îsi face ultimele calcule”.”Vreau sa subliniez o chestiune foarte importanta fiindca

am observat câteva interpretari neconforme - si eu, si Guvernul ne dorim cresterea alocatiilor pentru copii”, a mai

spus seful statului.

PNL ia în calcul prorogarea termenului de intrare în vigoare a legii care prevede dublarea alocatiilor de stat, dupa

ce Klaus Iohannis a promulgat legea.

 

Iohannis: Sper sa ramâna o varianta desfiintarea Sectiei speciale. Trebuie facuta în Parlament

Klaus Iohannis a afirmat ca desfiintarea Sectiei de Investigare a Infractiunilor în Justitie (SIIJ) spera sa ramâna o

varianta. Şeful statului a mai spus ca acest lucru trebuie facut prin procedura parlamentara, deoarece românii s-au

exprimat clar ca nu mai vor ordonante de urgenta pe justitie.

„Sectia speciala, daca ramâne varianta sa se desfiinteze si sper sa ramâna, atunci acest lucru trebuie facut prin

procedura parlamentara. Românii au spus clar ca nu îsi mai doresc ordonante de urgenta în domeniul justitiei”, a
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declarat Klaus Iohannis, miercuri, la Palatul Cotroceni, dupa ceremonia decorarii unor personalitati din domeniul

culturii.

Ministrul Justitiei Catalin Predoiu a anuntat, miercuri, ca se pregateste un proiect de lege privind Sectia de

Investigare a Infractiunilor din Justitie, care va fi supus dezbaterii publice. Predoiu spera ca pâna în 1 februarie

proiectul sa fie gata.

Potrivit ministrului Justitiei, efectele demersurilor trebuie analizate cu atentie, mai ales în privinta dosarelor

instrumentate de Sectia de Investigare a Infractiunilor din Justitie (SIIJ) si a competentelor.

Atât Guvernul, cât si ministrul Justitiei Catalin Predoiu au fost criticati la finele anului trecut, de o parte din

magistrati, pentru memorandumul depus de cel din urma în sedinta Executivului, care propunea desfiintarea

acestei sectii.

page 2 / 2


